



Dubai International Private School (Al-Quoz)

DIPS, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.



"Empowering Minds, Inspiring Hearts, Shaping the Future"
"تمكين العقول، إلهام القلوب، تشكيل المستقبل"

التاريخ: 2025/06/04

جانب السادة أولياء الأمور المحترمين،،،

نتمنى أن تكونوا وعائلاتكم بتمام الصحة والعافية وأن يكون العام القادم عام خير وبركة وسلام وأمان .
وعليه نود إعلامكم أن عملية تسجيل أولادكم للعام الدراسي القادم 2025-2026 ستبدأ من صباح يوم الاثنين الموافق 2025/06/09 وحتى يوم الاربعاء في 2025/07/09 وسوف تتبع الطرق التالية للدفع:

أولاً: طريقة الدفع المباشر:

الحضور إلى المدرسة من الساعة 8:00 صباحاً حتى الساعة 02:00 بعد الظهر ما عدا أيام الجمعة حتى الساعة 11:00 صباحاً مع التأكيد على عدم اصطحاب الأطفال وسيكون الدفع إما نقداً، أو بطاقة إئتمانية أو شيكات، أو الدفع الإلكتروني.

ثانياً: طريقة الدفع عبر الأون لاين:

يمكن الدفع عبر الأون لاين وذلك باعلام قسم المحاسبة بذلك عن طريق الإتصال على الرقم 04/3385530 تحويل رقم 108 أو 116 شرط أن يكون الدفع كامل المبلغ.

ملاحظة: بالنسبة للمواصلات المدرسية يرجى التواصل مع شركة Bright للنقل على الرقم 052/5088358 او عبر الايميل dips@brightridettransport.com

وسوف يعتمد الحضور إلى المدرسة بحسب أرقام العائلات المدرجة ادناه لتفادي الإزدحام مع التأكيد على ضرورة التقيد التام بالأرقام المذكورة في الجدول.

اليوم والتاريخ	من رقم العائلة	الى رقم العائلة	اليوم والتاريخ	من رقم العائلة	الى رقم العائلة
الاثنين 09/06/2025	56	1000	الاربعاء 25/06/2025	3201	3400
الثلاثاء 10/06/2025	1001	1300	الخميس 26/06/2025	3401	3500
الاربعاء 11/06/2025	1301	1600	الجمعة 27/06/2025	3501	3550
الخميس 12/06/2025	1601	1900	الاثنين 30/06/2025	3551	3650
الجمعة 13/06/2025	1901	2000	الثلاثاء 1/07/2025	3651	3740
الاثنين 16/06/2025	2001	2300	الاربعاء 2/07/2025	3741	3840
الثلاثاء 17/06/2025	2301	2500	الخميس 3/07/2025	3841	3900
الاربعاء 18/06/2025	2501	2650	الجمعة 4/07/2025	3901	3930
الخميس 19/06/2025	2651	2850	الاثنين 7/07/2025	3931	3990
الجمعة 20/06/2025	2851	2900	الثلاثاء 8/07/2025	3991	4050
الاثنين 23/06/2025	2901	3100	الاربعاء 9/07/2025	4051	4065
الثلاثاء 24/06/2025	3101	3200			

مع الشكر والتقدير،

مدير المدرسة

د. اكرم زيعور



Dubai International Private School (Al-Quoz)

DIPS, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.



"Empowering Minds, Inspiring Hearts, Shaping the Future"

"تمكين العقول، إلهام القلوب، تشكيل المستقبل"

Date: 04/06/2025

Dear Parents,

Greetings! We hope you and your families are safe and healthy. We hope that the next academic year brings peace, grace and safety to you all. On this occasion, we would like to inform you that the re-registration process of your children **starts** on **Monday 09/06/2025** and **stops** on **Wednesday 09/07/2025** please take into consideration that following payment methods are adapted:

First: Direct Payment Method:

Parents can be available in the school starting from **8:00** a.m. until **2:00** p.m. except on **Fridays** until **11:00 a.m.** making sure that children do not come along with the parents. Payment will either be in cash or credit cards, by cheque, or electronically.

Second: Online Payment Method

On line payment is manageable. This can be done by informing the accounting department by calling them on **04/3385530 EXT: 108** to identify the payment amount on the condition that the whole amount is paid.

Note: For more information about the school transportation, please contact **Bright** Transport on 052/5088358 or through email: dips@brightridettransport.com

Coming to school will be based on the order of families listed below to avoid overcrowding, with an emphasis on the need to strictly adhere to the numbers mentioned in the schedule.

Day and Date	From Family Code	To Family Code	Day and Date	From Family Code	To Family Code
09/06/2025 Monday	56	1000	25/06/2025 Wednesday	3201	3400
10/06/2025 Tuesday	1001	1300	26/06/2025 Thursday	3401	3500
11/06/2025 Wednesday	1301	1600	27/06/2025 Friday	3501	3550
12/06/2025 Thursday	1601	1900	30/06/2025 Monday	3551	3650
13/06/2025 Friday	1901	2000	1/07/2025 Tuesday	3651	3740
16/06/2025 Monday	2001	2300	2/07/2025 Wednesday	3741	3840
17/06/2025 Tuesday	2301	2500	3/07/2025 Thursday	3841	3900
18/06/2025 Wednesday	2501	2650	4/07/2025 Friday	3901	3930
19/06/2025 Thursday	2651	2850	7/07/2025 Monday	3931	3990
20/06/2025 Friday	2851	2900	8/07/2025 Tuesday	3991	4050
23/06/2025 Monday	2901	3100	9/07/2025 Wednesday	4051	4065
24/06/2025 Tuesday	3101	3200			

Best Regards,

Administration